
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-01-24, § 2 

 

 Tid: 24 januari 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 5 februari 2008 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Sarah Lundgren (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Lotten von Hoffsten (v)  

Torkel Tigerschiöld (mp) 

  



  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Thomas Andersson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 

 

*** 

Ordföranden Joakim Larsson (m) hälsade Maria Östberg Svanelind, ny ersättare för (s) 

och Sarah Lundgren, ny ersättare för (kd) välkomna till nämnden. 

 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till exploateringsnämnden enligt följande: 

 

1. Exploatering av Stockholm stränder. Skrivelse från Ann-Margrethe Livh (v) och 

Lotten von Hofsten (v), Dnr E2008-511-00152. 

 

2. Ge barn och unga möjlighet att påverka beslut. Skrivelse från Ann-Margrethe Livh 

(v) och Lotten von Hofsten (v), Dnr E2008-000-00151. 

  

3. Rådslag om Odenplans utformning. Skrivelse från Emilia Hagberg (mp) och Torkel 

Tigerschiöld (mp), Dnr E2008-511-00153. 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till exploateringskontoret för 

beredning. 

 

 

Anmälan av rättelse i protokoll 11/2007 

Nämndsekreteraren Åse Geschwind anmälde en rättelse till protokoll 11/2007. Under 

§12 ”Slutbetänkande av klimat och sårbarhetsutredningen (SOU 2007:60). Remiss” ska 

reservationer från (s) och (mp) tas till protokollet. 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden godkände anmälan. 

 

 

Fråga om hur gallerian på Odenplan 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) frågade hur kontoret hanterar vidare planering av 

gallerian vid Odenplan nu då en av aktörerna dragit sig ur. 

 

Förvaltningschefen Krister Schultz svarade att kontoret arbetar vidare med nuvarande 

aktörer för att hitta lösningar som skapar en levande stadsmiljö vid Odenplan. Kontoret 

återkommer till nämnden med information i ärendet. 

 

Fråga om Citybanan 



  

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) ställde fråga om arbetstunneln som mynnar ut vid 

Vanadisberget och som enligt uppgift inte kommer att behövas. Vad innebär det för 

transporterna av material, och var kommer dessa transporter uppstå istället? 

Förvaltningschefen Krister Schultz svarade att frågan om en arbetstunnel behövs ännu 

inte klarlagd från Banverkets sida. Kontoret återkommer till nämnden med information i 

ärendet. 

Beslut 

Exploateringsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


